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         Οι κάτοικοι της Άρτας, αλλά και οι διερχόμενοι οδηγοί, μπορούν να χαρούν το
σημαντικό αυτό έργο, δεδομένου ότι κατασκευάστηκε για την εξυπηρέτηση των πολιτών.

  

            Συγχαίρω πρωτίστως την τεχνική εταιρεία και το προσωπικό της, καθώς και την
επιβλέπουσα Αρχή (ΕΥΔΕ-ΜΕΔΕ) για την έγκαιρη και εντός της προβλεπόμενης
προθεσμίας, παράδοση του έργου. Επίσης, συγχαίρω τους πρώην βουλευτές της Π.Ε. Άρτας
κ. Παπασιώζο, κ. Στασινό, κ. Τσιρώνη και τον βουλευτή Ιωαννίνων κ. Καλογιάννη, για το
μεγάλο ενδιαφέρον που έδειξαν όλα αυτά τα χρόνια για την κατασκευή του κόμβου Άρτας.

  

            Οι δυνάμεις όλων πρέπει τώρα να στραφούν προς την κατεύθυνση της έναρξης των
εργασιών κατασκευής της Ιόνιας οδού, που θ’ αποτελέσει τον βασικό μοχλό ανάπτυξης για
την Άρτα και την Ήπειρο γενικότερα.
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